主 日 崇 拜


2020 年 11 月 8 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
8. November 2020 11am
　
1.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship：詩篇 Psalms 103：2，19 - 22



3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  阿爸父







2.  天父必看顧你




4.
讚美禱告  Praise & Prayer






5.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  1：16 - 19



Scripture reading
*  新約： 帖撒羅尼迦後書  2 Thessalonians  1：3–12
6.
講道 / 分享
*  題目：《好爸爸，壞爸爸》




Sermon
*  Topic：《Good dad, bad dad》





*  經文 Verses：以弗所書  Ephesians  6：4


7.
回應詩歌  Hymns
*  如鷹展趐上騰 Seor on wings like of eagle


8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
10.
背誦本月經文 Memo texts 






11.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t



12.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：
以弗所書  Ephesians  6：4

6:4  你們作父親的，不要惹兒女的氣，只要照著主的教訓和警戒養育他們。







******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



1.
感恩 Thanksgiving






為神今天供應的話語和神一周的看顧帶領感恩。




Be grateful for God's word today and God's care over last week.


2.
為萬民代求 Pray for all people





（1）為在疫情中工作的幼兒園、小學，及醫療、服務和政府部門工作

人員的安全健康禱告，求神看顧保守。(1) Pray for the safety and health 

of people who work in the kindergartens, elementary schools, medical service, 

and the government, may God take care of them. 





（2）為美國大選的負面影響禱告，求神引導所有關心此事的人能和平、

理性的看待成敗，也讓教會在社會動蕩中傳達愛與和平的資訊。



(2) Pray for the negative impact of the American election and ask God to guide 

all people to treat success or failure peacefully and rationally. Pray that God will 

use the church to convey the message of love and peace amidst social turmoil.
3.
為神的家代求 Pray for God's family





（1）為所有在病痛中，在治療中的弟兄姊妹和家人禱告，求聖靈的

醫治臨到他們，保守他們恢復健康。(1) Pray for all the brothers, sisters and 

family members who are in sickness and treatment and pray for the healing of 

the Holy Spirit to come to them and keep them healthy.



（2）為所有長者和弟兄姊妹的平安，健康禱告，求神賜大家信心，

忍耐和喜樂，特別引導和激勵感覺孤單，沮喪的和軟弱的弟兄姊妹們。 

(2) Pray for the peace and health of all the elders and all brothers and sisters, 

and ask God to give everyone faith, patience and joy, especially to guide and 

encourage brothers and sisters who feel lonely, depressed, and weak. 



（3）為疫情中失去工作，或需要找工作的弟兄姊妹祈禱，求神供應。

(3) Pray for the brothers and sisters who lost their jobs during the epidemic 

or need to find a job, and ask God to provide them.



4.
為神的供應和主日奉獻。






Pray for the daily needs of families and of the church.



家 園 訊 息  Announcement






→
歡迎新老朋友。特別歡迎來教會崇拜和線上崇拜的弟兄姊妹們。



Welcome everyone.
















→
特別提醒 Special attention：







由於奧斯陸政府新的防疫措施，從本週主日開始，ALIVE崇拜與華語堂

一樣都改為網上崇拜，所有小組和開會全部改為網上，牧者改在家裏

辦公。請大家自覺保持1米距離，戴口罩，洗手消毒，減少社交人數。

Due to the new anti-COVID19 policies from Oslo government, will ALIVE be 

changed to online worship as well from this Sunday in addition to the Chinese 

congregation. All groups and meetings will be changed to online, and the 

pastors will work at home. Please remember to keep 1-meter distance, wear a 

mask, wash or disinfect your hands frequently, and minimize social contacts. 
→
教會謹定於2020年11月22日主日崇拜後舉行年終會友大會，敬請各會友

預留時間出席。開會議程及2021年財政預算，文書將於年會前兩週透過

電郵或紙張版本派發各會友The annual meeting of 2020 will be held on 

Sunday 22 November 2020 after the service. Welcome and set the date. 



Meeting agenda and budget for 2021 will be sent out 2 weeks before the



 meeting takes place. 






→
疫情期間大家有更多時間在家，教會鼓勵大家多讀經、靈修，禱告，

參加聚會，保持跟神和跟弟兄姊妹有緊密接觸。教會有很多聚會，如有

你希望參加旁聽請聯繫主要負責人或牧師：During the epidemic, everyone 

will have more time at home. The church encourages everyone to spend more 

time to read the Bible, to pray, to attend meetings, in order to maintain close 

relationship with God and with brothers and sisters. There are many meetings 

during the week. If you want to be observer in the meeting please contact 

the group leader or the pastor: 







禮拜一晚上/Mon.6.30-8.30：







播道神學課程：《舊約總覽》（虞俊/春雨）





禮拜二晚上/Tue. 6.00-8.00：







ALIVE有三個小組（用英文和挪威文）(Leon)





禮拜三晚上Wed.5.00-6.00：







長者《詩篇》查經(海雲、麗芬)。6.30-8.30: 好土地《約翰福音》查經（洪亮、利亞） 

禮拜四晚上/Thur.5.30-7.00: 







禱告會，包括1小時《希伯來書》查經（牧師）。葡萄園《羅馬書》查經（師母）。 

禮拜五晚上Fri: 7.00-9.00：







Bærum《撒母耳記下》查經（青嵐）。百合花小組查《羅馬書》。黑門的甘露小組《馬太福音》小組（楊婷）。 

禮拜六下午Sat.1.00-2.00:







崇拜部靈修和排練，每月第三周團契活動（碧君）。




其他小組還有：








以諾長者團契每月第一個主日崇拜後（海雲/牧師）；




廣東話團契每月第三周崇拜後（禮強等）；





忍耐夫婦小組每月一次教導親子課程，一次查經（美娟、王越）； 

廣東話喜樂小組（麗芬）；







廣東話夫婦小組（美紅長老）；






廣東話《茁苗》小組（瑛瑛）；






國語《茁苗》（海雲、羨兒）






廣東話《標桿人生》（麗芳、慧英）。













→
印尼愛心奉獻：最終收到了50000 kr 為印尼的愛心奉獻。這比我們當初

預計的多。感謝神的豐富恩典，也謝謝大家為印尼福音獻出的愛心奉獻

和禱告。謝謝！Kjærlighetsgaver til Indonesia：Det er kommet inn totalt

kr. 50.000,-, mye mer enn vi forventet. Takk Gud for hans rike nåde. 


Takk til alle for pengegaver og forbønn til Indonesisk evangelium


